

CANCELLATION OF AGREEMENT

“STUDENT’S RIGHT TO CANCEL”: The student has the right to cancel and obtain a refund of charges paid through attendance at the first class session, or the seventh day after enrollment, whichever is later.

REFUND POLICY:

An institution that does not participate in the federal student financial aid programs shall do all of the following:

- (a) Our institution advises each student that a notice of cancellation shall be in writing, and that a withdrawal may be effectuated by the student’s written notice or by the student’s conduct, including, but not necessarily limited to, a student’s lack of attendance.
- (b) We shall refund 100 percent of the amount paid for institutional charges, less a reasonable deposit or application fee not to exceed two hundred fifty dollars (\$250), if notice of cancellation is made through attendance at the first class session, or the seventh day after enrollment, whichever is later.
- (c) The bureau may adopt by regulation a different method of calculation for instruction delivered by other means, including, but not necessarily limited to, distance education.
- (d) American English College’s refund policy for the return of unearned institutional charges if the student cancels an enrollment agreement or withdraws during a period of attendance.

退費規定

“學生的取消權”：學生有權取消並獲得通過出席支付的費用退款在第一堂課，或入學後的第七天，以較晚者為準。

退款政策：

聯邦學生資助計劃應完成所有下列的：

- (a) 我們的機構通知每位學生，取消應以書面形式進行，撤回可以是由學生的書面通知或由學生的行為，包括但不一定限於學生的缺勤。
- (b) 我們將退還 100% 支付機構費用的金額，減去合理的存款或申請費不超過兩百五十美元（\$250），如果取消通知是在第一次出席時發出的上課時間，或入學後的第七天，視何者為之後。
- (c) 該局可通過規定採用不同的方法以其他方式發出的指示的計算，包括但不一定限於遠程教育。
- (d) 美國英語學院的退換貨政策如果學生取消了不勞而獲的機構費用入學協議或在一段時間內退出出席。

退費所有資訊以學校網站為主：<https://aec.edu/sites/default/files/AECCatalog20222023.pdf>

簽名：_____

www.studydiy.com.tw